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SESJI RADY POWIATU W POLICACH 

w dniu 20 listopada 2024 r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stan radnych w Radzie Powiatu w Policach          – 19 

Obecnych na sesji zgodnie z listą obecności       – 18 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

Pkt 1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – O godz. 10.00 otworzył  

VII sesję Rady Powiatu w Policach.  

 

 

Pkt 2. Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Stwierdził, że w obradach 

uczestniczy 18 radnych, a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości.  

 

 

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zapytał, czy są jakieś uwagi  

do porządku obrad. Zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt 13a.  

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Przedstawił porządek obrad.  

 

Porządek obrad VII sesji Rady Powiatu w Policach w dniu 20 listopada 2024 r.  

 

1. Otwarcie obrad 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu V sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 25 września 2024 r. 

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Policach. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 5/VII/24). 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 6/VII/24). 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobra (Nr druku: 7/VI/24). 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych (Nr druku: 

8/VII/24). 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów wydania dyspozycji usunięcia pojazdu w 2025 r. (Nr druku: 

1/VII/24). 
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11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie z obszaru wodnego i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na obszarze Powiatu Polickiego w 2025 r. (Nr druku: 2/VII/24). 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy Powiatu Polickiego z Organizacjami Pozarządowymi w 2025 r.”  

(Nr druku: 3/VII/24). 
13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie przyjęcia „Programu opieki  

14. nad zabytkami dla Powiatu Polickiego z Organizacjami Pozarządowymi w 2025 r.  

(Nr druku: 3/VII/24). 
13a.Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie wskazania kandydata  

na przedstawiciela Zarządu Powiatu w Policach w składzie komisji konkursowej  

(Nr druku: 9/VII/24). 

15. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 23 października 

2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Stwierdził, iż nie wniesiono 

uwag do protokołu VI sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 23 października 2024 r., 

w związku z tym zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach. 

 

 

Pkt 5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Policach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Poprosił Starostę o zabranie 

głosu. 

Starosta Policki Shivan Fate – Przedstawił szczegóły dotyczące prac drogowych. 

Zakończono drugi etap budowy drogi Warnik-Stobno, a oficjalne odbiór inwestycji odbędzie 

się 25 listopada. Prace na ulicach Cisowa i Nadbrzeżna w Policach przebiegają zgodnie  

z harmonogramem, z kolejnymi fragmentami w budowie. Droga Stobno-Mierzyn miała  

być ukończona w 5 miesięcy, ale zakończenie inwestycji przewidziano na koniec grudnia,  

bez zakłóceń. W Ustowie rozpoczęto przebudowę drogi powiatowej. Firma Strabag przejęła 

plac budowy 7 listopada, a inwestycja potrwa 12 miesięcy. Na początku grudnia planowane 

jest zakończenie opracowywania organizacji ruchu, co umożliwi rozpoczęcie prac 

budowlanych. W sprawie wiaduktu drogowego na ulicy Asfaltowej zaznaczył, że proces 

współpracy z PKP i innymi właścicielami terenów jest skomplikowany, ale firma Niwa  

ze Szczecina jest gotowa do rozpoczęcia prac po uzyskaniu odpowiednich pozwoleń.  



4 

 

Prace te mają na celu jak najszybsze przywrócenie ruchu dwukierunkowego. Poinformował 

również o pracach przy utwardzeniu pobocza drogi Warzymice-Będargowo, które rozpoczną 

się w ostatnim tygodniu listopada. Umowa została podpisana, a prace obejmą kruszywo  

i zabezpieczające słupki. Omówił zimowe utrzymanie dróg powiatowych, które będą 

realizować trzy firmy: Usługi Transportowo-Budowlane Szczepan Lasota dla gminy Police  

i Kołbaskowo, oraz KML Sp. z o.o. dla gminy Dobra. Ponadto, podpisano umowę z firmą 

Strabag na remonty cząstkowe dróg powiatowych, obejmujące m.in. odcinki Stobno-Warnik, 

Warnik-Kołbaskowo, Dobra-Stolec, Buk-Łęgi-Rzędziny oraz ulica Asfaltowa, Wojska 

Polskiego i Piłsudskiego w Policach, Dobra, Lubieszyn i Wieńkowo. Dodał, że trwają prace 

nad budżetem, który został rozesłany do komisji merytorycznych, a przewodniczący komisji 

powinni przekazać swoje opinie do Komisji Budżetowej. Wspomniał także o spotkaniu  

ze Starostą Panem Michaelem Sackiem w Pasewalku, podczas którego omawiano współpracę  

w zakresie edukacji, turystyki i kultury. Strona niemiecka wykazała dużą chęć współpracy,  

a spotkanie trwało dwie godziny, co zapowiada dalszą dobrą współpracę. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. 

Pkt 6.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 5/VII/24). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Poprosił Skarbnik o zabranie 

głosu. 

Skarbnik Powiatu Polickiego Anna Piasecka-Grzegorek – Przedstawiła zmiany  

w budżecie Powiatu Polickiego, które obejmują kilka obszarów: Oświatę, Komunikację, 

Ochronę Środowiska, Geodezję, Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną oraz Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Policach. W zakresie Oświaty zwiększono dochody i wydatki  

o kwotę ponad 12 000 zł w związku z nagrodą Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty  

dla dwóch pracowników Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Trzebieży. 

Dodatkowo, w ramach zwiększenia dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska, zwiększono dochody o ponad 1 500 000 zł, jednocześnie zmniejszając dochody  

z tytułu sprzedaży majątku, ponieważ plan dochodów był zawyżony. W obszarze 

Komunikacji zwiększono dochody i wydatki o kwotę 78 000 zł związane z wydawaniem 

praw dowodów rejestracyjnych i praw jazdy. W Ochronie Środowiska przekazano dotację  

dla Gminy Dobra na ogrodzenie w schronisku dla zwierząt w wysokości 2 175,25 zł.  

W Geodezji dokonano korekty błędnie przypisanych dochodów i zwiększono dochody  

i wydatki o 50 000 zł, związane z postępowaniami administracyjnymi dotyczącymi 

gleboznawczej klasyfikacji gruntów. W Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nastąpiły 

zmiany w dochodach: zmniejszenie dochodów z tytułu dzierżawy składników majątkowych  

i zwiększenie dochodów z tytułu rozliczeń za zużycie mediów. PCPR dokonało przesunięć 

między działami i paragrafami, dostosowując je do bieżących potrzeb w ramach posiadanych 

limitów. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zwrócił się z prośbą  

o przedstawienie opinii komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Marek Kaczyński – 

Poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Beata Chmielewska – Poinformowała,  

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki 

Rodzinnej Dorota Krzywicka - Poinformowała, że komisja pracowała nad omawianą 

uchwałą, jednogłośnie zaopiniowała ją pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Infrastruktury Tomasz Czubara – Poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zapytał, czy Komisja 

Promocji, Rozwoju, Sportu i Turystyki zajmowała się tym tematem. 

 

Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju, Sportu i Turystyki Zbigniew Pokrzywiński 

- Odpowiedział, że komisja nie brała udziału w rozpatrywaniu tego zagadnienia. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję.  

 

Radna Powiatu Polickiego Beata Chmielewska – Wyraziła gratulacje dla Wydziału 

Edukacji za pozyskanie dodatkowego finansowania na duży projekt, który wpłynął na 

placówki edukacyjne. Zapytała, czy wprowadzone w uchwale zmiany  

w dochodach związane z dodatkowym dofinansowaniem, a także zmniejszenie dochodów  

z tytułu sprzedaży mienia, wpłyną na wartość pożyczki, która została wzięta na wkład własny 

do tego zadania. 

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Anna Piasecka-Grzegorek – Odpowiedziała, że w tej chwili 

są w trakcie weryfikacji sytuacji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zakończył dyskusję. Zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 5/VII/24). 

           

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

Uchwała Nr VII/54/2024 

 

 

 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 6/VII/24). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Poprosił Skarbnik o zabranie 

głosu. 
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Skarbnik Powiatu Polickiego Anna Piasecka-Grzegorek – Poinformowała,  

że podejmowanie uchwał odbywa się w obszarze trójstronnym. Dodała, że dzisiaj nie będzie 

przedstawiona wieloletnia prognoza finansowa, ponieważ zmiany, które miały miejsce  

w ciągu ostatniego miesiąca i które zostały podjęte przez radnych, nie wpływają  

na tę prognozę, ale mają wpływ na uchwałę budżetową. Muszą zostać zmienione załączniki  

w związku z uchwałami Zarządu oraz uchwałą podjętą przez radnych. Pierwszą zmianą jest 

dostosowanie załączników dotyczących dotacji udzielanych jednostkom trzeciego sektora,  

w tym zwiększenie dotacji dla Fundacji Królowej Świętej Jadwigi o 50 000 zł na szkołę 

niepubliczną, której wysokość dotacji musi być zgodna z przeliczeniem na jednego ucznia  

w związku z deklarowaną liczbą uczniów. Dodatkowo dokonano przesunięcia w zakresie 

patronatu, którym objęto Święto Niepodległości oraz 6. rocznicę Stowarzyszenia Emerytów  

i Rencistów Policyjnych, na kwotę 2 500 zł. Kolejna zmiana dotyczy decyzji Wojewody 

Zachodniopomorskiego, który przyznał dodatkową dotację w wysokości prawie 7 000 zł  

na finansowanie działalności Powiatowego Klubu Samopomocy w Policach, który wspiera 

osoby z zaburzeniami psychicznymi. Ostatnia zmiana dotyczy zwiększenia dotacji dla Gminy 

Dobra na realizację budowy ogrodzenia w wysokości 2 175,25 zł. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zwrócił się z prośbą  

o przedstawienie opinii komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Marek Kaczyński – 

Poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Beata Chmielewska – Poinformowała, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki 

Rodzinnej Dorota Krzywicka – Poinformowała, że komisja pracowała nad omawianą 

uchwałą, jednogłośnie zaopiniowała ją pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Infrastruktury Tomasz Czubara – Poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 6/VII/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

Uchwała Nr VII/55/2024 
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Pkt 8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobra (Nr druku: 7/VII/24). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Poprosił Starostę o zabranie 

głosu. 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Poinformował, że od lat wspólnie z innymi samorządowcami 

finansują schronisko dla bezdomnych zwierząt, głównie psów i kotów, w Dobrej. Podkreślił, 

że teraz pojawiła się potrzeba naprawy ogrodzenia, które zostało zniszczone, na mocy decyzji 

Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii. W związku z tym, samorządy 

postanowiły partycypować w kosztach naprawy. Dodał również, że środki na ten cel 

pochodziły z Wydziału Ochrony Środowiska. 

 

Radna Powiatu Polickiego Teresa Dera – Zapytała, czy zmieniły się przepisy dotyczące 

dofinansowania schronisk dla bezdomnych zwierząt w zakresie inwestycji. Zauważyła,  

że do tej pory Starostwo Powiatowe w Policach mogło finansować jedynie utrzymanie 

zwierząt, dokarmianie i podobne wydatki, ale nigdy nie było mowy o dofinansowaniu 

inwestycji w schroniska. Zapytała, czy przepisy się zmieniły, czy może wcześniejsze 

odpowiedzi były wynikiem innych interpretacji przepisów. 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Odpowiedział, że nie chciałby wprowadzać nieścisłości, 

zapewnił, że wszystko zostało sprawdzone przez prawników oraz odpowiednie działy,  

w tym pion finansowy i merytoryczny. Starosta podkreślił, że projekt jest realizowany dalej 

we współpracy z innymi gminami, mimo że nie jest to zadanie powiatu, jednak powiat  

w nim partycypuje. Podziękował za wcześniejsze działania Zarządu, uznając je za pozytywne. 

 

Radna Powiatu Polickiego Teresa Dera – Zwróciła uwagę, że cztery pozostałe gminy mają 

podpisaną umowę z Gminą Dobra dotyczącą utrzymania schroniska. Zaznaczyła, że Powiat 

nigdy nie mógł podpisać takiej umowy, ponieważ przepisy zabraniały dofinansowania 

zarówno utrzymania, jak i budowy schroniska.  

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Bogusława Szulc – Wyjaśniła, że pozostałe 

gminy rzeczywiście mają podpisane porozumienie dotyczące bieżącego utrzymania 

schroniska. Natomiast powiat od 2020 roku włączył się w finansowanie schroniska, 

odciążając Gminę Nowe Warpno, pokrywając 5% kosztów utrzymania schroniska. 

Podkreśliła, że przepisy nie pozwalają na zawarcie porozumienia o utrzymaniu schroniska, 

ponieważ nie jest to zadanie własne powiatu. Zamiast tego, powiat udziela pomocy 

finansowej innemu samorządowi terytorialnemu, co jest zgodne z przepisami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 7/VII/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  
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Uchwała Nr VII/56/2024 

 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych (Nr druku: 

8/VII/24). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Poprosił Starostę o zabranie 

głosu. 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Wyjaśnił, że uchwała dotycząca odpłatności  

za uczestniczenie w mieszkaniach treningowych została uchwalona na poprzedniej sesji,  

ale została uchylona przez wojewodę. Problem dotyczył nieścisłości w kwestii procentów 

odpłatności, gdzie istniał błąd związany z przedziałem 1%. Wojewoda wskazał, że ten 1% jest 

pomijany, dlatego konieczna była zmiana uchwały, aby dostosować ją do wymagań 

wojewody i uporządkować zapisy. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Marek Kaczyński – 

Poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki 

Rodzinnej Dorota Krzywicka – Poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 7/VII/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

Uchwała Nr VII/57/2024 

 

 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym  

oraz wysokości kosztów wydania dyspozycji usunięcia pojazdu w 2025 r. (Nr druku: 

1/VII/24). 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Jacek Fabisiak – Poinformował, że co roku 

przedkładają projekt dotyczący stawek za usunięcie i przechowywanie pojazdów, statków  

i łodzi. Minister Finansów ustala maksymalne wysokości tych opłat, a powiat dostosowuje  

je do stawek proponowanych przez ministerstwo, po przeprowadzeniu analizy rynku. Oprócz 

stawek, podejmowane są także działania organizacyjne i formalne, w tym współpraca  
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z policją i strażą graniczną, aby zapewnić jak najniższe koszty. Przedstawione propozycje 

stawek są zawarte w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Marek Kaczyński – 

Poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Infrastruktury Tomasz Czubara – Poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 5/VI/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

Uchwała Nr VII/58/2024 

 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie z obszaru wodnego i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na obszarze Powiatu Polickiego w 2025 r. (Nr druku: 2/VII/24). 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Jacek Fabisiak – Stwierdził, że dotychczas nie było 

potrzeby holowania statków ani łodzi, co jest pozytywną sytuacją. Zaznaczył jednak,  

że przepisy są przygotowane, a w przypadku zaistnienia takiej sytuacji, powiat jest gotowy  

do podjęcia odpowiednich działań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Marek Kaczyński –

Poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Infrastruktury Tomasz Czubara – Poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 2/VII/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  
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Uchwała Nr VII/59/2024 

 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy Powiatu Polickiego z Organizacjami Pozarządowymi w 2025 r.” (Nr druku: 

3/VII/24). 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Omówił program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2025, który był przedstawiony na komisjach merytorycznych. 

Zaznaczył, że w przyszłorocznym budżecie nie przewiduje się obcięcia środków dla sektora 

pozarządowego, a wręcz przeciwnie – planuje się dodatkowe środki, szczególnie w zakresie 

osób zagrożonych wykluczeniem społecznym, osób starszych oraz sektora sportowego  

i kultury. W ramach tego programu powstanie nowy projekt nazwany „powiatowym 

społecznikiem”, który przewiduje 100 000 zł dodatkowych środków dla organizacji 

pozarządowych na realizację zadań publicznych. 

 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Edyta Rudecka – Dodała szczegóły dotyczące 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, podkreślając, że uchwalenie 

programu jest zgodne z ustawą o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Program 

zawiera szczegółowe informacje o planowanych zadaniach publicznych, źródłach 

finansowania, terminach konkursów oraz klasyfikacji budżetowej. Na etapie tworzenia 

projektu budżetu zaplanowano ponad 3,9 miliona złotych, z czego 692 200 zł to środki 

powiatowe, a reszta pochodzi z PFRON-u i innych źródeł. Zaznaczyła, że istotnym 

elementem programu są wskaźniki, które będą mierzyć jego realizację, takie jak liczba 

ogłoszonych konkursów, przekazanych środków czy liczba organizacji i osób objętych 

inicjatywami. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki 

Rodzinnej Dorota Krzywicka - Poinformowała, że komisja pracowała nad omawianą 

uchwałą, jednogłośnie zaopiniowała ją pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję.  

 

Radna Powiatu Polickiego Beata Chmielewska – Zadała pytanie dotyczące programu 

Wyrównywania Szans Edukacyjnych i Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży, który był obecny w ubiegłorocznej wersji programu, ale nie pojawił  

się w tegorocznej tabelce. Zastanawiała się, czy taki program mógłby być objęty nowym 

pomysłem na małe granty, który wprowadził Starosta. Wskazała, że program ten dotyczy 

lokalnych inicjatyw edukacyjnych i wyrównywania szans, co mogłoby pasować do nowych 

małych grantów. 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Odpowiedział, że każda organizacja pozarządowa,  

w tym również te działające w obszarze edukacyjnym, będzie mogła ubiegać się o środki  

z małych grantów na cele edukacyjne. Potwierdził, że programy takie jak ten dotyczący 

wyrównywania szans edukacyjnych mogą być objęte tym nowym wsparciem. 

 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Edyta Rudecka – Potwierdziła, że program 

dotyczący wyrównywania szans edukacyjnych może być uwzględniony w ramach programu 

małych grantów. Zwróciła uwagę na to, że program nie został zgłoszony w początkowej 

wersji, ale w kontekście założeń małych grantów, które obejmują wsparcie aktywności 

uczniów, istnieje możliwość jego włączenia. Zaznaczyła, że mogą pojawić się pewne 
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formalne uwarunkowania, np. wymaganie opiekuna organizacji pozarządowej dla grup 

nieformalnych, ale jest to jak najbardziej możliwe do uwzględnienia. 

Radny Powiatu Polickiego Jacek Jekiel – Zapytał o to czy kwoty wpisane w ostatniej 

rubryce tabeli mają charakter przybliżony, ponieważ ostateczne kwoty w poszczególnych 

grupach zadań będą znane dopiero po uchwaleniu budżetu. Zwrócił również uwagę, że środki 

przeznaczone na pomoc prawną są wyższe niż te na zadania w dziedzinie kultury, co budzi 

jego wątpliwości. Pytanie dotyczyło zarówno ogólnych założeń budżetowych, jak i stosunku 

pomiędzy kwotami przeznaczonymi na różne dziedziny. 

Starosta Policki Shivan Fate – Wyjaśnił, że środki przeznaczone na pomoc prawną 

pochodzą z administracji rządowej, a nie z budżetu powiatu, więc będą rozdysponowane 

przez powiat, ale nie są to pieniądze powiatowe. Odnośnie kultury, Starosta zaznaczył,  

że chociaż środki na ten cel są mniejsze, planują rozwijać ten obszar, m.in. poprzez 

pilotażowy projekt społeczny, który może obejmować również organizacje kulturalne.  

Dodał także, że prowadzą rozmowy z niemiecką stroną w celu stworzenia Polsko-

Niemieckiego Centrum Kultury lub Europejskiego Centrum Obrazu, co może pozytywnie 

wpłynąć na rozwój kultury w Powiecie Polickim. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 3/VII/24). 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

Uchwała Nr VII/60/2024 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zabytkami dla Powiatu Polickiego na lata 2024-2028” (Nr druku: 4/VII/24). 

Wicestarosta Policki Damian Walczak – Poinformował, że zakończył się okres 

obowiązywania programu opieki nad zabytkami na lata 2020-2024 i opracowano nowy 

program na lata 2024-2028, we współpracy z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków. 

Program ten dotyczy sposobu kontroli utrzymywania zabytków oraz ich ewentualnych 

renowacji, a szczegóły zostały zawarte w dokumencie załączonym do uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Beata Chmielewska – Poinformowała, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Otworzył dyskusję. Pytań  

i uwag nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 4/VII/24). 
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Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 18 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach. 

 

Uchwała Nr VII/61/2024 

 

Pkt 13a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie wskazania kandydata  

na przedstawiciela Zarządu Powiatu w Policach w składzie komisji konkursowej  

(Nr druku: 9/VII/24). 

Wicestarosta Policki Damian Walczak – Odniósł się do przeprowadzanego konkursu  

na stanowisko dyrektora w Poradni Psychologicznej, poinformował, że rozstrzygnięcie 

konkursu zaplanowano na 10 grudnia. Rada oraz Zarząd Powiatu mają prawo wskazać 

swojego przedstawiciela do komisji konkursowej. Z tego względu, wiceprzewodniczący 

poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do tej komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Ogłosił, że głosowanie  

w tej sprawie będzie jawne. Następnie poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur na osobę, 

która mogłaby pełnić funkcję przedstawiciela Rady w komisji konkursowej na stanowisko 

dyrektora Poradni Psychologicznej. 

Radna Powiatu Polickiego Teresa Dera – Zgłosiła kandydaturę radnej Danuty Chylewskiej-

Kęsy. 

Radna Powiatu Polickiego Danuta Chylewska-Kęsy – Wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Zarządził głosowanie  

nad wyborem kandydatury. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 17 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 1 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Kandydatura radnej Danuty Chylewskiej-Kęsy została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Pogratulował radnej Danucie 

Chylewskiej-Kęsy. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 9/VII/24). 
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Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 17 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 1 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie przez Radę Powiatu w Policach. 

 

Uchwała Nr VII/62/2024 

Pkt 14. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Przedstawił informację 

dotyczącą złożonych oświadczeń majątkowych. 

Pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Oddał głos Przewodniczącej 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jolancie Pisarskiej. 

 

Radna Powiatu Polickiego Jolanta Pisarska – Zapytała o zmniejszenie dochodów 

w związku z prawdopodobieństwem niesprzedania majątku powiatu, wskazując, że chodzi jej 

o budynki na ulicy Korczaka. 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Jacek Fabisiak – Odpowiedział na pytanie radnej, 

wyjaśniając, że ceny budynków na ulicy Korczaka były zawyżone, ale zostały teraz 

urealnione. Dodał, że istnieje plan sprzedaży tych budynków, który jest realizowany. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Przypomniał radnym,  

że zapytania i interpelacje powinny być składane na piśmie, chociaż mogą być również 

wyartykułowane podczas sesji. 

 

 

Pkt 16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – Przedstawił tryb prac  

nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Starosta Policki Shivan Fate – Przekazał wiadomość, że Pani Beata Karlińska, Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Policach, odchodzi z pracy w powiecie.  

Mimo że nie przechodzi na emeryturę, jej odejście wiąże się z wielką zmianą. Podkreślił  

jej ogromne doświadczenie oraz serce wkładane w pracę. Poinformował, że Pani Dyrektor 

PCPR Beata Karlińska będzie teraz pełnić funkcję w Ministerstwie Rodziny i Polityki 

Społecznej, gdzie będzie odpowiedzialna za pomoc społeczną w Polsce. 

 

Wręczono upominek dla Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Policach. 
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Pkt 17. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Janusz Szwyd – O godz. 10.59 stwierdził,  

że porządek obrad VII sesji Rady Powiatu w Policach został wyczerpany. Następnie 

poinformował radnych, że kolejna sesja odbędzie się w środę 20 grudnia 2024 r.  

o godz. 10:00. Podziękował radnym oraz członkom Zarządu Powiatu w Policach za udział  

w obradach, a następnie ogłosił zamknięcie sesji Rady Powiatu w Policach. 

 

Protokołowała                                               Przewodniczący Rady Powiatu Policach 

 

 

     Paulina Wiercioch                                            Janusz Szwyd 

 

 

Transmisja obrad VII sesji Rady Powiatu w Policach jest dostępna pod adresem:  

https://esesja.tv/transmisja/60048/nagranie-vii-sesji-rady-powiatu-w-policach-z-dnia-20-

listopada-2024-r.htm  

https://esesja.tv/transmisja/60048/nagranie-vii-sesji-rady-powiatu-w-policach-z-dnia-20-listopada-2024-r.htm
https://esesja.tv/transmisja/60048/nagranie-vii-sesji-rady-powiatu-w-policach-z-dnia-20-listopada-2024-r.htm

